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Datum : Dinsdag 28 mei 2024 .  
Aanleiding : Maandelijkse evaluatiebijeenkomst met aanwonenden, het COA en de 

gemeente 
 

 

 
 
 

1. Opening en mededelingen 
Ronald opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Erik Teesink, wijkagent, is aanwezig om de relatie tussen het COA en de politie en hun 
werkwijze toe te lichten. Gerald, medewerker COA, stelt zich voor en is vanavond 
aanwezig om de meldingen en incidenten van de afgelopen maand toe te lichten. 
 

2. Terugblik op de vorige bijeenkomst 
Op 15 april heeft de vorige bijeenkomst plaatsgevonden. Het verloop van de avond wordt 
besproken met aanwezigen. Naar aanleiding van de vorige bijeenkomst is besloten om 
deze bijeenkomst in het gemeentehuis te houden. 

  
3. Incidenten, meldingen en klachten 

Het COA geeft een toelichting over de incidenten, meldingen en klachten van de 
afgelopen maand en bespreekt de ondernomen stappen. 
 
Er is geconstateerd dat jongeren van de AMV-opvang in Rekken naar het centrum van 
Haaksbergen komen, waarover meldingen zijn binnengekomen. 
De medewerkers van de opvanglocaties in Rekken en Haaksbergen werken samen en 
hebben extra patrouilles ingevoerd. De medewerkers van Haaksbergen richten zich op 
het centrum en de GAP. De medewerkers van Rekken controleren de fietsroute tussen 
beide dorpen. 
 
Wijkagent Erik geeft een toelichting over de werkwijze van de politie en legt uit hoe 
duidelijke communicatie van de medewerkers bij meldingen kan helpen om de ernst van 
het incident beter in te schatten. De meldkamer bepaalt de inzet van eenheden, maar 
een heldere melding kan hierbij helpen. 

 
4. Nieuws vanuit de gemeente 

Op 21 mei heeft het maandelijkse veiligheidsoverleg plaatsgevonden. De besproken 
punten worden toegelicht. 
 

5. Nieuws vanuit het COA 
De afgelopen weken is er veel wisseling geweest in de groepssamenstelling. 
Momenteel zijn er 32 jongeren gehuisvest tussen de leeftijd 13 en begin 15 jaar. Door de 
komst van deze nieuwe jongeren is er rust gecreëerd in de groep.  
 
De medewerkers van het COA willen een buurtactiviteit gaan organiseren. Om meer 
ideeën te verzamelen en met meer inwoners van Haaksbergen in contact te komen, stelt 
het COA voor om een inloopspreekuur te organiseren. Hoe dit vorm moet krijgen, zal 
nader besproken worden. 
 

6. Ervaringen van aanwonenden 
De aanwonenden ervaren nog steeds dat er voor het pand gerookt wordt en een strikte 
aanpak van een deel van de beveiliging uitblijft. Ook medewerkers van het COA roken 
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op niet-afgesproken plekken. De aanwonenden benadrukken dat het belangrijk is dat de 
medewerkers het goede voorbeeld geven. 
 
Er worden zorgen uitgesproken over de zomerperiode die eraan komt. Hoe ziet de 
dagbesteding van de jongeren er dan uit? 
Het COA geeft aan dat de jongeren ook zes weken schoolvakantie hebben. Momenteel 
zijn ze druk bezig om met aangesloten partijen zoals Skillz om activiteiten voor te 
bereiden zodat er in deze periode een passende dagbesteding geboden kan worden. 
 

7. Volgend overleg 
Enkele maanden geleden is er een maandelijkse planning gedeeld tot en met het 
zomerreces. Vanwege verplaatsingen van overleggen is die planning niet meer actueel. 
Met de aanwezigen is besproken om de geplande bijeenkomst op 10 juni te laten 
vervallen. De volgende bijeenkomst vindt plaats op 8 juli. 
 
 
 


